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Salı, 07 Şubat 2023 13:57 - 

14 Mayıs resmi manada seçim günü olarak belirlenmese de kamuoyu nezdinde belirginleşti
sanırım.

Kitleler 14 Mayısı seçim günü olarak içine sindirdi.

Şurada kaldı üç ay.

Pehlivanlar er meydanına çıkmaya hazırlanıyor.

Kimileri peşrev çekmeye başladı bile.

Bütün partilerde aday adaylığı için nabız yoklamaları yapılıyor.

Bazı partilerde aday adaylığı için istifalar yaşanmakta.
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AK Partide il, ilçe ve yönetim kademelerinde görev yapanlar için istifa süreci şu an itibariyle
başlamış değil.

Sanırım istifalar için 17 Mart son tarih.

Seçmen tabanları seçimlere ciddi dikkat çekiyor.

Muhteşem bir ilgi var.

Her nereye dönseniz “aday kim olacak, veya kim olabilir” sorularına muhatap oluyorsunuz.

Ben Fatsa’da önce parti teşkilatlarına bakıyorum. Peşinden yerel yöneticilere. Devamında da
Sivil Toplum Kuruluşları (STK) yöneticilerine ve kamuda çalışanlara.

AK Partide ilçe başkanı İsa Yüksel’in milletvekili olmak gibi bir beklentisi yok. Çalışmalarından
bunu açıkça anlıyoruz. Zaten Fatsa’da ilçe başkanlığı yapan hiçbir arkadaşımız ciddi manada
aday olmayı istemedi veya başaramadı.

Bir dönem Fatih Sözen ilçe başkanıyken aday adayı olma cesaretini gösterdi. Devamında yine
ilçe başkanıyken Abdullah Uçar aday adayı olmak istedi. Ancak ikisi de başarılı olamadılar.

Oysa partilerin ilçe başkanlığı görevi milletvekili olma yolunu açan en üst düzey görevdir.
Fatsa’da maalesef ilçe başkanlığı yapmış kişiler bu başarıyı gösteremediler.

Gerçi siyasi partiler yasası bu haliyle orada dururken, genel başkanın iki dudağı arasından
çıkacak beyanlara dayalı iken tabandan gelen siyaset emekçilerinin hiçbir zaman bir üst göreve
gelebilecekleri öngörülmemeli.

 2 / 9



YETİŞMİZ İNSANLARIMIZ YOK MU? TABİİ Kİ VAR NİYE ADAY YAPILMIYORLAR?
Salı, 07 Şubat 2023 13:57 - 

Çünkü lider ne diyorsa o.

Bu seçimler belki genel başkanlara bırakılmayacak. Seçmenler listelere üst düzey özen
gösterecek. Kimi veya kimleri seçtiğine bakacak. “İstenmeyen aday” listelerine ve partilerine oy
vermeyecek.

Dolayısıyla listeler yapılırken genel merkezler çeşitli hassasiyetlere uyacak.

Parti teşkilatlarından söz ettik. Yerel yönetimlerde de öne çıkan ciddi talepkar simaları
göremiyoruz.

Kısa bir süre önce aday adayı olduğunu açıklayan tek şahsiyet Fatih Erişmiş oldu.

Fatih Erişmiş; Enerji Bakanlığında uzman.

Bir dönem Fatsa Belediye Başkan Yardımcılığı görevinde bulundu.

Esas mesleği öğretmenlik.

Biz kendisini Fatsa Belediyesi Başkan Yardımcılığı görevinde tanıdık.

Fevkalade bir sosyal ilişki yönü var.

Sevilen bir profile sahip.
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Hep gülen yüzü ile tanınmakta.

Siyasetin içinden bir sima.

Sorunları bilen, çözüm alanlarına da ulaşabilecek bir çalışma ortaya koyabilir.

Başarılı olmaması mümkün değil.

Çünkü bazı meziyetler doğuştan kaynaklı. Karakterli olmak da aşama, aşama kazanılıyor.

Dolayısıyla Fatih Erişmiş Fatsa’yı, Ordu’yu ve Türkiye’yi temsil edebilecek bilgi ve beceridedir.

*             *             *

Ve yine; kulis bilgilerime göre AK Parti Fatsa belediyesi meclis üyesi Serpil Koçan’ın ismi son
günlerde çok geçiyor.

Ordu’da eğer listede bir bayan olacaksa Serpil Koçan buraya en yakın kişidir, deniliyor. Serpil
hanım Numan beye çok yakın bir sima. Numan bey devreye girerse Serpil Koçan Ordu
listesinde yer alabilir.

*             *             *

Tabii ki STK’lar da çok önemli. Fatsa’da STK’larda üstün başarı sergileyen arkadaşlar yok mu?
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Var…

Hatta siyasete sürekli olarak yakın duran yok mu?

O’da var.

Fatsa Ticaret Sanayi Odası Başkanı Tayfun Karataş bu tanımlamanın aktörü değil mi?

Tam merkezinde.

Geçen dönem yerel seçimlerde AK Partiden belediye başkanlığı için aday adayı olmadı mı?

Oldu.

O halde Tayfun Karataş 12 yıllık Ticaret Odası Başkanlığı tecrübesiyle neden listede yer
almasın.

Başaramaz mı? Başarır…

Fatsa’nın, Ordu’nun sorunlarını ve beklentilerini bilmiyor mu?

Kesinlikle biliyor.

Çözüm üretebilir mi?
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Orada da tecrübesini konuşturmalı.

Şimdilik bu kadar…

*             *             *

Fatsa CHP’de neler oluyor?

Parti yönetiminden bir istifa oldu.

Gerçi ilçe başkanı Murat İnanlı’nın aday adaylığı için istifası bekleniyordu. Murat bey istifa
etmedi.

Parti yönetiminden Esin Şensoy istifa ettirildi.

Esin hanım parti yönetiminin desteklediği aday adayı olacak sanırım. Destekleyen çevreler öyle
diyor. CHP Fatsa ilçe örgütünün aday adayı yani.

Yine Fatsa CHP kulislerinden edindiğim bilgilere göre; Fatsa adayı kesinlikle ikinci sırada olacak
ısrarı var. Parti örgütü bu konuda ısrarcı olacakmış veya genel merkezden bu sözü almışlar.

Gerçi siyaset bu; 24 saat bile siyasette çok uzun süredir. Son 5 dakikada bile her şey
değişebilir.

*             *             *
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DEPREM ÖLDÜRMÜYOR, YAPILAR ÖLDÜRÜYOR

Deprem gerçekten korkuttu.

Karadeniz iki kez sallandı.

Birincisi gece 04.20’de ikincisi 13.30’da.

Merkez üssü Kahramanmaraş olmasına rağmen Karadeniz’de hissedildi.

Düşünsenize biz burada ciddi anlamda sallandıksa; merkezinde nasıl bir sarsıntı yaşanmıştır?

Allah milletimizi korusun.

Şunu anlamamız gerekiyor.

Türkiye deprem kuşağında.

Yapılarımızı depreme dayanıklı koşullarda yapmalıyız.

Buna gerçekten önem vermeliyiz.

Çünkü deprem öldürmüyor, yapılar öldürüyor.
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Milletimizin başı sağ olsun…

*             *             *

TMO NE YAPMAYA ÇALIŞIYOR

Fındık fiyatı serbest piyasada 60 liranın üzerinde işlem görürken birden 55 liralara düştü.

Çünkü TMO fındık satış kararı aldı.

Stoklarında 200 bin ton fındık olan TMO’nun satış kararı alması fiyatların yükseldiği döneme
denk gelmesini muhalefet kesimleri ciddi manada eleştirel buldu.

“Piyasa yükselirken TMO neden fındık satıyor” dediler.

Çok keskin bir dil kullanan muhalefet çevreleri TMO’yu adeta topa tuttular.

Haklı da sayılırlar.

Madem satacaksın o halde fiyatı yüksek tut.

Serbest piyasada fiyat 60-62 bandında ise, sen 65-70 bandında fiyatla satışa çık. Zaten itiraz
buna.

Muhalefet itirazında haklı değil mi?
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Piyasada zaten fiyat yükseliyor. Sen ne diye piyasanın altında bir fiyatla fındık satmaya
kalkıyorsun. Bunu kimin adına yapıyorsun?

Fındık kartellerini mi koruyorsun?
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